

2005MBA联考英语写作必背200句（三）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/108/2021\\_2022\\_2005MBA\\_E8\\_81\\_94\\_c70\\_108229.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/108/2021_2022_2005MBA_E8_81_94_c70_108229.htm) 121. on the one hand, it is indisputable that

boarding schools are exerting a growing important effect, especially in last few years.一方面，寄宿学校正在发挥越来越重要的作用，尤其是最近几年，这是无可争辩的。

122. students attend a boarding school would cultivate their independence as apart from their parents.离开父母上寄宿学校的学生将会培养他们的独立性

123. whats more, living in school can save them a great deal of time on the way between home and school everyday, so they would be able to concentrate more time and energy on their academic

work.而且，生活在学校里能节省大量每天往返于学校和家的路上的时间，这会使他们有更多的时间和精力放在学习上。

124. on the other hand, the contribution of day schools cant be ignored.另一方面，日制学校的贡献是不能忽视的。

125. due to high tuition fee, most of ordinary families cannot afford to send their children to boarding schools.因为较高的学费，大部分普通家庭支付不起他们的孩子上寄宿学校的费用。

126. since it is unnecessary to consider students routinelif, day school can lay stress on teaching instead of other aspects, such as management of

dormitory and cafeteria.由于无需考虑学生的日常生活，日制学校可以将重点放在教学上而不是放在像宿舍和食堂管理这些

方面。

127. furthermore, students living in their own home would have access to a comfortable life and have more opportunities to communicate with their parents, which have beneficial impact on

development of their personal character.而且，学生生活在自己家中，有舒适的生活，并有更多机会和父母交流，这对他们个性的培养是有利的。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)